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dot. zakupu ulg na przejazdy PKP

Z przykrością stwierdzamy, że doszły do nas skargi pracowników dot. nie
wykupienia przez Władze Uczelni ulg na przejazdy PKP, z których corocznie pracownicy
mogli korzystać. Z tego co nam wiadomo, ta forma cieszyła się wśród pracowników
powodzeniem.

Zainteresowanie na Wydziałach istniało lecz zabrakło właściwej informacji.
Zdezorientowani pracownicy oczekujący na wiadomość w tej sprawie teraz dowiadują się, że
ulgi nie będą wykupione z powodu zbyt małego zainteresowania.

Ponieważ informacja odnośnie w/w zniżek nie dotarła do wielu osób, prosimy o
ponowne przesłanie informacji i prolongowanie terminu, gdyż wiemy, że sprawa ta jest
bardzo istotna dla wielu mniej zarabiających pracowników.
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